
Dear Rector Astapov,  

an anniversary is a good opportunity to look back and to take stock. However, it is equally 

important to look to the future with confidence and to make plans for the exciting time ahead. 

Your visit during the anniversary week of the University of Innsbruck underlines the importance 

of our cooperation, which emerges strengthened and will continue into the future. 

I would like to thank you for your participation and for celebrating 350 years of the University 

Innsbruck with us. I would particularly like to express my gratitude for the beautiful gift you 

presented to us. I appreciate it and the gesture of congratulation and admiration it stands for. 

I am looking forward to years of continued cooperation between our universities and I hope to be 

able to welcome you to Innsbruck again in the future. 

Sincerely yours 

Tilmann Märk  
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Уважаемый ректор Астапов, 

юбилей – это хорошая возможность оглянуться назад и подвести итоги. Однако, не менее 

важно с уверенностью смотреть в будущее и строить перспективные планы. 

Ваш визит в юбилейную неделю Инсбрукского университета подчеркивает важность 

нашего сотрудничества, которое укрепляется и продолжится в дальнейшем. 

Я хотел бы поблагодарить Вас за Ваш визит и участие в праздновании 350-летия 

Инсбрукского университета вместе с нами. Позвольте выразить особые слова 

благодарности за Ваш прекрасный подарок, который Вы нам преподнесли. Я высоко 

оценил Ваше поздравление и рассматриваю его как символичный знак наших добрых 

отношений. 

Я надеюсь на продолжение многолетнего сотрудничества между нашими университетами 

и буду рад новой встрече с Вами в Инсбрукском университете в будущем. 

Искренне Ваш, 

Тильман Мэрк 

Ректор 

https://www.uibk.ac.at/350-jahre/

